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Ob e c  Ok ol i čn á  n a  O s tr ov e  

Z Á PIS NI C A  

z  I X.  z as adnu t i a  Ob e cn éh o  za s tup i t eľ s tv a  ob c e  Ok ol i čn á  n a  Os t ro v e  

konaného v zasadačke obecného úradu v Okoličnej na Ostrove dňa 17. 12. 2019 
 

Prítomní :   
- starosta obce:     Ing. Iveta Feketeová, 
- vedúca úradu:    Ing. Adriana Tóthová, 
- vedúci oddelenia technických služieb:  Ing. Attila Kulcsár Szabó 
- hlavná kontrolórka:    JUDr. Ing. Iveta Némethová, 
 
- poslanci:  Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, Andrej 

Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Anita 
Nagyová , Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török  

 
Priebeh zasadania: 
Zasadnutie prebiehalo od 18:05 hod. do 18:54 hod. 

 Pani starostka obce privítala prítomných a  uviedla, že na návrh poslanca boli na dnešný 
deň preložené 3 body programu zo zasadnutia dňa 27. 11.2019.  Skonštatovala, že na zasadnutí 
OZ je prítomných 9 poslancov, teda OZ je uznášania schopné. Prítomných oboznámila 
s  programom zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Okoličná na Ostrove. Za overovateľov 
zápisnice boli navrhnutí poslanci Bc. Zoltán Kucsora a MVDr. Ferdinand Kulcsár a za 
zapisovateľku Ing. Adriana Tóthová. Pripomienky k navrhnutému programu ani k  osobám 
overovateľov a  zapisovateľky zo strany prítomných poslancov neboli. 
Obecné zastupiteľstvo hlasovalo o programe zasadnutia OZ ako aj zapisovateľa a overovateľov 
zápisnice nasledovne: 
Program zasadnutia:    

  
1. Zahájenie   
2. Schválenie programu zasadnutia, schválenie zapisovateľa a overovateľov  zápisnice  
3. Návrh na odpísanie pohľadávok 
4. Žiadosti o dotáciu a ostatné žiadosti 
5. Návrh rozpočtu na roky 2020-2022 
6. Záver 

zapisovateľ: Ing. Adriana Tóthová, 
overovatelia zápisnice: Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár 

Výsledky hlasovania:                           
prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  



Strana 2 z 4 
 

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Návrh na odpísanie pohľadávok 
Pani starostka uviedla, že na návrh audítorov je už niekoľko rokov tvorená opravná položka 
k pohľadávkam. Sú to pohľadávky hlavne z prenájmu nájomných bytov, budov, pozemku a byt 
v Novej osade, ktorý obec kúpila ešte v roku 2002 za cca 3 tis. Eur a býva v ňom rodina 
s viacerými deťmi. Doteraz za prenájom zaplatili viac ako 2 tis. Eur, ale ich nedoplatky na 
nájomnom sú v celkovej výške viac ako 1 900 Eur. Prehľad pohľadávok bol zaslaný poslancom 
s pozvánkou na zasadnutie OZ dňa 27. 11. 2019.  
V rámci diskusie sa pani poslankyňa Nagyová spýtala, či sú pohľadávky uvedené v zaslanom 
zozname iba z nájomného, prečo dovolila obec aby dosiahli takúto výšku a aké úkony boli 
vykonané v záujme zníženia výšky nedoplatkov a dokedy ich bude obec evidovať, ak teraz 
neschvália ich odpísanie. Na jej otázky odpovedala pani starostka, ktorá uviedla, že dlžníkom 
na dani sa zasiela výzva dvojročne a ostatným dlžníkom päťročne. Na doplnenie pani Tóthová 
uviedla, že účtovníctvo je prísne dokladová evidencia a kým nebude doklad o odpísaní 
pohľadávky, alebo sa pohľadávka nejakým spôsobom neuhradí bude vedená v účtovnej 
evidencii. Na tieto pohľadávky je tvorená opravná položka, takže ich odpísanie hospodársky 
výsledok za rok 2019 neovplyvní. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 77/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               5 (Štefan Antala, Monika Csernyánszka, Bc. Zoltán  
Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)           

proti:         3 (Eva Bohosová, Anita Nagyová, Vidor Olláry) 
                                   zdržal/a sa:   1 (Andrej Farkas) 

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Žiadosti o dotáciu a ostatné žiadosti 
Zoznam žiadateľov, výška požadovanej dotácie a účet použitia bol zaslaný poslancom 
s pozvánkou na zasadnutie dňa 27. 11. 2019. Súčasťou zaslaného materiálu bol aj krycí list 
s návrhom uznesenia, v ktorom bolo, že by sa rozhodlo iba o pridelení dotácie pre FC vo výške 
16 tis. Eur na I. polrok 2020 a o ostatných dotáciách by sa rozhodlo v apríli 2020. Väčšina 
žiadostí bude zahrnutá do rozpočtu obce (napr. Csemadok, hasiči, karate klub). FC je odkázaný 
na túto dotáciu v záujme zabezpečenia plynulej činnosti klubu. Aby mohla byť dotácia 
poskytnutá musí byť schválený rozpočet obce  na rok 2020. Pani poslankyňa Nagyová sa 
spýtala na výšku sumy, ktorá sa môže na dotácie rozdeliť. Pani starostka odpovedala, že je to 
suma 27 586 Eur, uvedená v návrhu rozpočtu na roky 2020-2022 v stĺpci 640 transfery pri OcÚ. 
Páni poslanci Kucsora a Olláry informovali prítomných o stretnutí s FC Okoličná na Ostrove 
s poslancami OZ a s pani starostkou. Pani starostka dodala, že po tomto stretnutí ju navštívil 
pán Uzola, ktorý sa vyjadril, že FC by chcel prevziať bez záväzkov. Záväzky sú vo výške 1 500 
Eur, ktoré v súčasnosti FC nevie uhradiť z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov. 
Pani poslankyňa Csernyánszka sa informovala o situácii v katolíckej cirkvi. Pani starostka 
uviedla, že okolo fary sa staval plot, ktorý mal stáť 3 tis. Eur, ale konečná cena bola 6 tis. Eur. 



Strana 3 z 4 
 

Pani Csernyánszka sa spýtala, či je pravda, že plot je majetkom obce? Pani starostka uviedla, 
že plot nie je majetkom obce, stavia ho katolícka cirkev, na pozemku patriacom katolíckej cirkvi 
a slúži na ochranu majetku cirkvi. Pani Csernyánszka sa informovala aj o vyúčtovaní  dotácie 
z roku 2018, ktorá bola poskytnutá katolíckej cirkvi. Uviedla, že pani hlavná kontrolórka na 
minulom zasadnutí uviedla, že v rámci kontroly vyúčtovania dotácii zistila, že  bola použitá na 
iný účel, než bola poskytnutá. Pýtala sa, či sa s tým dá niečo zákonne urobiť, alebo bude musieť 
katolícka cirkev dotáciu vrátiť v plnej výške. Pani hlavná kontrolórka uviedla, že ak obecné 
zastupiteľstvo schváli správu o kontrole čerpania dotácií, tak tým akceptujú aj zmenu účelu 
použitia. Inak by mali poskytnutú dotáciu vrátiť. Pán poslanec Farkas navrhol, aby katolícka 
cirkev dostala dotáciu vo výške 1 tis. Eur, tak ako ju dostávala aj počas predchádzajúcich rokov. 
Pán poslanec Kucsora sa pýtal, či sa môže poskytnúť dotácia aj na rekonštrukciu majetku 
žiadateľa, alebo iba na aktivity. Pani hlavná kontrolórka uviedla, že dotácia sa môže poskytnúť 
aj na zveľaďovanie majetku žiadateľa. Pani poslankyňa Csernyánszka navrhla, aby sa rozhodlo 
o pridelení dotácií pre organizácie, ktoré o to požiadali, ak sa zmestia do sumy 27 586 Eur 
s tým, že FC sa poskytne 16 tis. Eur na prvý polrok 2020, pričom PopeyGym, DHZO, 
Csemadok dostanú finančné prostriedky z rozpočtu, ktoré sú v návrhu už aj zahrnuté. Navrhla 
rozdeliť dotáciu nasledovne: 16 tis. Eur pre FC, 1 tis. Eur pre katolícku cirkev, 900 Eur pre 
karate klub z rozpočtu, 700 Eur pre PZ Okoličná na Ostrove a 1 600 Eur pre DHZO. Pán 
poslanec Farkas navrhol do dotačnej zmluvy pre šport uviesť povinnosť štvrťročného 
zúčtovania dotácie. 
Ďalšie pripomienky neboli. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 78/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Návrh rozpočtu na roky 2020-2022 
Materiál bol zaslaný s pozvánkou na zasadnutie OZ dňa 27. 11. 2019. Návrh rozpočtu na roky 
2020-2022 bol od 11.11.2019 zverejnený na www stránke obce a na informačnej tabuli obce. 
K materiálu neboli predložené žiadne pripomienky. Pani starostka dala hlasovať o vyvesenom 
návrhu rozpočtu na roky 2020-2022. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 79/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  
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neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Záver 
Pani starostka poďakovala prítomným  za účasť, zaželala príjemné sviatky a všetko dobré do 
nového roku a ukončila zasadnutie OZ o 18:54 hod.. 

 

Zapísala: Ing. Adriana Tóthová                                ................V.R. ....................... 

                         

 

..............V.R. ................  

      Ing. Iveta Feketeová 
            starosta obce 

 

Overovatelia:  

Bc. Zoltán Kucsora      ........................................ 

MVDr. Ferdinand Kulcsár                  ........................................ 


